
Sprawa ławek dla osiedla
Szanowny Panie Wojcie
Przed chwila odebralem informacje telefoniczna z Gminy od pana Pacyny, iz ma pan zamiar w Osiedlu zainstalowac 12 lawek typu 
krakowska. Pragne zwrocic uwage Pana na to, ze o tak istotnej sprawie, dotyczacej spelnienia od lat podnoszonego postulatu Zarzadu, 
jestesmy jako Zarzad Osiedla informowani w ostatniej chwili i to tylko przy okazji prosby o wskazanie miejsca instalacji lawek, nikt nie 
konsultowal z nami wyboru typu krakowskiego dla tych lawek a jest on przeciez sprzeczny chociażby z tym co zostalo zatwierdzone w 
planie urzadzenia placu przy ul. Kolejowej (plac Jana Pawla Wielkiego). Dwukrotnie w tej sprawie spotykalismy sie. Pragne zwrocic uwage 
na to, ze gdyby wczesniej Zarzad byl w tej sprawie zawiadomiony to nie podejmowalby w tym samym co Pan czasie decyzji w sprawie 
zakupu 12 lawek typu wiedenska lekka. Jesli wiec juz przystepuje Pan do realizacji naszych pomyslow prosimy by Zarzad nie byl pomijany 
w tych kwestiach , ktore dotycza realizacji stawianych przez nas postulatow. (Na marginesie: dwa lata z rzedu Gmina mowila o tym, ze 
zainstaluje jedynie 2 lawki) Prosze o pilne przeslanie NA PRAWIDLOWY ADRES EMAILOWY zdjec tych lawek, ich kosztu tak bysmy mogli 
w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Zarzadu omowic te sprawe i jesli bedzie to mozliwe bysmy mogli zmienic swa uchwale - tak by 12 
kolejnych lawek nie byly typu wiedenska lekka lecz by byly tego samego typu.

Z powazaniem

Marcin Dybowski

Szanowny Panie Wojcie
Ogladalem w internecie zdjecia lawek typu karakowska. Niestety nie jest to wzornictwo, ktore jet do zaakceptowania. Osiedle Komorow, 
ktore pragniemy by bylo miastem-ogrodem powinno odejsc od wzornictwa przemyslowego, ktore byc moze nadaje sie do urzedzenia PGR-
u z czasow PRL-u ale nie do naszego Osiedla. Te dwa wzory lawek, to jakby dwie rozne wizje rozwoju naszych miejscowosci. Prosze o 
podjecie dzialan, ktore zapobiegna instalacji lawek typu krakowska w obszarze Granicy i Komorowa i doprowadza do zainstalowania 
jedynie lawek typu wiedenska lekka.

Z powazaniem

Marcin Dybowski

Szanowny Panie Przewodniczący
W związku z Pana e-mailem dotyczącym wyboru ławek informuję, że Gmina Michałowice zakupiła z własnych środków 12 szt. ławek 
parkowych na stelażu żeliwnym (z otworami do montażu) typu KRAKOWSKA (strona internetowa:
www.retsat1.com.pl/pphurekord/strony/miejskie.html). Cena jaką uzyskaliśmy w przetargu wyniosła 325 zł. netto (VAT 22%) i obejmuje ona 
dostwę oraz montaż. 
Ławki te planujemy rozstawić na Al. M. Dąbrowskiej.
Dlatego też proszę o pilną informację czy ławki te instalować na Al. M. Dąbrowskiej czy też w innym miejscu oraz gdzie mają zostać 
ustawione ławki, które będą zakupione z Państwa środków?
Z poważaniem

Roman Lawrence

Szanowny Panie

W odpowiedzi na powyzszy email Zarzad Osiedla na wczorajszym posiedzeniu postanowil, ze nie zmienia swej wczesniejszej uchwaly o 
zakupie 12 lawek typu wiedenska lekka, ktore powinny byc rozmieszczone w al. Dabrowskiej. Uchwale te do Gminy przeslalismy wczesniej. 
Jesli chodzi o 12 lawek typu krakowska, to proponujemy by dokonac zmiany tego typu na wiedenska lekka (zakup 12 nowych dotyczylby 
takiej kwoty, ktora nie wymagalaby przetargu, a zakupione juz 12 krakowskich moglyby byc zainstalowane w innych miejscowosciach). Jesli 
nie byłoby takiej mozliwosci zamiany tych 12 lawek krakowskich na 12 lawek typu wiedenska lekka to proponujemy by zostały one 
zainstalowane w ulicy Matejki, wzdłuż chodnika przy torach i w ulicy Nadarzyńskiej/Spacerowej.

Z powazaniem

Marcin Dybowski

Szanowny Panie
Czy moglby Pan wskazac na podstawie jakiego fragmentu z mojego ostatniego emaila, na ktory sie pan powoluje, uznal pan, ze nie beda w 
ogole rozstawione lawki typu krakowska, przeciez nie rozstawianie tych lawek w Osiedlu bylo warunkowe i w dodatku w ostatnim emailu 
zaznaczalem, ze jesli spelnienie tego warunku nie bedzie mozliwe (by Osiedle mialo 24 lawki tego samego typu) to Zarzad, ktory w tej 
sprawie specjalnie sie zebral, wnioskuje by w takim przypadku lawki typu krakowska rozstawione byly w ul. Spacerowej/Nadarzynskiej. 
Naprawde nie rozumiem, po co jest w ogole cala ta nasza korespondencja, skoro zdanie Zarzadu Osiedla w ogole nie jest brane pod 
uwage. Po co odbywaja sie posiedzenia Zarzadu, ktory spotyka sie by odpowiedziec na jakies zapytanie z Gminy, skoro i tak nikt pozniej 
nie bierze zdania Zarzadu pod uwage?
Uprzejmie prosze o powtorne zaanalizowanie stanowiska Zarzadu Osiedla w sprawie lawek.
Co do ceny lawki wiedenska lekka, prosze proporcjonalnie mniejsza ilosc lawek zakupic, jesli wymieniona kwota nie pokrywa zakupu 
wszytskich 12 lawek (powinno wystarczyc na 10 lawek?). Lepiej oczywiscie zakupic wersje sad/graf skoro jest ona wytrzymalsza. Co do 



koloru listew: niech beda w kolorze jasnego brazu.

Z powazaniem

Marcin Dybowski

Szanowny Panie Przewodniczący! 
Odpowiadając na Pana e-maila informuję, że zamówione ławki krakowskie nie zostaną rozstawione w Komorowie Osiedlu i Granicy, tylko w 
innych miejscowościach na terenie naszej Gminy. 
Jeżeli chodzi o ławki wiedeńskie lekkie to z informacji jakie posiadamy od producenta, istnieje możliwość ich dostawy w dniu 29.12.2005 r. 
pod warunkiem, że zamówienie zostanie złożone najpóźniej 12.12.2005 r. 
Poza tym ceny, które Pan podał, tj. 373 lub 400 zł netto w wersji standard są nieaktualne. Obowiazującą ceną tej wersji jest kwota 489 zł. 
brutto (cenniki na stronie internetowej - pliki do pobrania). Cena ta nie obejmuje kosztów transportu i montażu. Uwzględniające te koszty, 
należy do ceny ławki doliczyć kwotę ok. 100 zł. 
Producent nie poleca ławek w wersji standard, ponieważ zabezpieczenie listew drewnianych jest słabe i po jakimś czasie one szarzeją. 
Polecana wersja sad/graf (dobre zabezpieczenie drewna przed działaniem warunków atmosferycznych), kosztuje 569 zł. brutto (cena 
katologowa). 
Biorąc powyższe pod uwagę proszę o szybką decyzję w przedmiotowej sprawie, uwzględniając fakt, że kwota jaką Zarząd Osiedla chce 
przeznaczyć na zakup 12 szt. ławek wynosi 5.934 zł. 
Proszę również o decyzję jekiego koloru mają być listwy na ławkach?

Z poważaniem

Roman Lawrence
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